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Zápisnica 

z  rokovania Sociálno-zdravotnej komisie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice – Nad jazerom 16.03.2023 

_______________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

 

Predsedníčka: Lucia Kleinová 

 

tajomníčka: Mgr. Ivica Krausová 

 

Členovia: 

poslanci: 

 

Miroslav Belohorský 

Silvia Hricková 

Ivana Kmecová 

 

Členovia: 

neposlanci: 

 

Katarína Ďurčová 

Mária Capiková 

Erika Sabóčiková 

Timotej Klein 

 

 

Hosť:  

Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová, starostka mestskej časti 

 

Program rokovania: 

1) Otvorenie a schválenie programu rokovania 

2) Príprava podujatia – swap kníh 

3) Plán činnosti 

4) Diskusia, rôzne 

5) Záver 

 

 

K bodu 1 

 

Rokovanie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Lucia Kleinová. Privítala 

prítomných a predložila program rokovania komisie, ktorý členovia schválili. 

 

K bodu 2 

 

V rámci tohto bodu predsedníčka komisie vyzvala všetkých členov komisie, aby sa v krátkosti 

predstavili.  

Predsedníčka komisie ďalej predstavila podujatie Jazerský SWAP kníh. Povedala, že prvotná 

myšlienka zorganizovať toto podujatie sa odvíjala od myšlienky, že podujatí s témou vzdelanie 

je málo.  
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Členovia komisie si rozdelili jednotlivé úlohy, keďže sociálno-zdravotná komisia je 

spoluorganizátor. 

 

Informácie o podujatí:  

 

Miesto konania: Výmenník Važecká, podujatie bez vstupného,  

Dátum: 15.04.2023, 

Začiatok akcie:15:00 hod., príchod členov komisie: 13:00 hod., predpokladaný koniec 18:00 

od.,  

Beseda s členkou komisie, p. Katarínou Ďurčovou :16,00 hod 

Organizátori:Výmenník Važecká, Sociálno-zdravotná komisia MČ KE Nad jazerom a 

Komisia mládeže, vzdelávania, kultúry a športu MČ KE Nad jazerom 

 

Úlohy pre členov komisie:  

1.  Propagovanie podujatia (materiálov, ktoré urobí Výmenník Važecka, napr. 

prostredníctvom FB...) – všetci,  

2.  Príprava miestností na besedu a na swap kníh – Capiková, Nováková, Stolárová, Klein, 

Sabóčiková 

3.  Vítanie pri dverách – Capiková, Nováková, Stolárová 

4.  Organizovanie výmeny kníh – Klein,  

4.  Po akcii upratovanie miesta akcie – všetci. 

 

Príprava besedy: Katarína Ďurčová: Poviedky pre deti - uverejnené dve poviedky 

v knihách od vydavateľstva Perfekt : Poletíme za dúhou a Poletíme za 

dúhou 2 ///3. E-knihy: "Uličkami srdca" a "Opustení v bezpečí" 

 

Občania môžu priniesť max. 5 kníh, odniesť si môžu toľko, koľko budú chcieť. Knihy 

členovia komisie roztriedia podľa tematiky. 

 

K bodu 3 

 

Predsedníčka komisie ju zastupovala na podujatí Vítanie novorodencov. 

Členovia komisie sa budú aktívne zúčastňovať na podujatiach mestskej časti, najbližšie to budú: 

29.3.2023 Jazerská brigáda, 5.4.2023 Veľká noc, 14.4.2023 Jazerská kvapka krvi, 19.5.2023 

Deň jazerčanov.  

Do najbližšieho zasadnutia komisie každý pripraví návrh na akciu, podujatie a pod. v rámci 

činnosti komisie. 

 

K bodu 4 

 

P. Hricková predstavila činnosť sociálnej komisie pri Košickom samosprávnom kraji. Uviedla, 

že sa uskutočnilo jej prvé zasadnutie, ktoré bolo venované témam ako: financovanie sociálnych 

služieb, absencia niektorých sociálnych služieb v rámci kraja, zapájanie obcí do výziev 

implementačnej agentúry – napr. opatrovateľská služba, dotácie predsedu kraja, vianočné 

burzy, kvalita poskytovania sociálnych služieb  - verejní aj neverejní poskytovatelia. 
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P. Hricková uviedla, že sa končí program  menšie obecné služby a aktivácia, ponúka spoluprácu 

pre tých občanov, ktorí sa chcú aktivovať (napr. doučovanie menších detí, sociálne aktivity...). 

Predsedníčka komisie sa stala členkou zdravotnej komisie zriadenej pri zastupiteľstve 

Košického samosprávneho kraja. Na prvom rokovaní tejto komisie boli preberané témy ako: 

zariadenia a ich kompetencie (zdravotná oblasť), rekonštrukcia polikliník v meste Košice, 

pohotovostná služba (nie je otvorená po 22:00 hod.), absencia pohotovostnej lekárne. 

P. starostka v rámci témy zdravotníctvo uviedla, že cenník zdravotných výkonov musí byť 

zverejnený na ambulancii lekára (odpoveď na otázku členov komisie, ako je to s teraz 

rezonovanými platbami u lekára) na viditeľnom mieste. Hovorila ďalej o pokračovaní prác na 

Slaneckej ceste, o pripravovanom mestskom zastupiteľstve, o vyjdení ďalšieho čísla občasníka 

Jazerčan, o konaní o rekonštrukcii električkových tratí (začína sa), o prácach na dočistenie 

sídliska od posypového materiálu. Zároveň všetkých informovala o skutočnosti, že sme neboli 

úspešní vo výzve na rekonštrukciu kultúrneho strediska (zapájame sa do všetkých výziev, kde 

sme oprávneným žiadateľom). P. starostka pozvala všetkých prítomných na podujatia: Deň 

jazerčanov, Veľká noc, Deň učiteľov, Jazerská brigáda. 

Tajomníčka komisie informovala o IT kurzoch pre seniorov (kde seniori po absolvovaní urzu 

obdržia tablety), kde sme mali snahu štátu poskytnúť priestory, čakáme na odpoveď. 

 

P. Klein informoval o projekte Aktívne starnutie seniorov (okr. i. postcovidový syndróm 

a starnutie), ktorý podal v rámci výzvy firmy Henkel. Súčasťou projektu je arteterapia, 

biblioterapia a dramatoterapia. 

 

 

K bodu 5 

 

Členovia komisie nevzniesli žiadne pripomienky ani ďalšie návrhy, preto zasadnutie komisie 

predsedníčka ukončila 

 

 

 

V Košiciach 16.03.2023 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivica Krausová     v.r. Lucia Kleinová 

     tajomníčka komisie              predsedníčka  komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozdeľovník zápisnice: 

1 x originál – predseda komisie 

1 x originál tajomníčka komisie 

1 x kópia e-mailom zástupca starostky 


